
Protokół Nr. 
Z sesji Rady Gminy Sońsk 
z dnia 11maja 2012 roku. 

 
 

W dniu 11 maja 2012 roku w Urzędzie Gminy w Sońsku odbyła się XIX 
sesja Rady Gminy. 

Na posiedzeniu obecni byli Radni Gminy Sońsk według załączonej listy 
obecności. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
1. Jarosław Wielechowski- Wójt Gminy Sońsk 
2. Katarzyna Ptasiewicz- Sekretarz Urzędu Gminy 
3.  Katarzyna Nałęcz – Skarbnik Gminy Sońsk 
4. Goście zaproszeni według załączonej listy obecności. 

 
Ad. 1  
Przewodniczący Rady Gminy, Krzysztof Niesłuchowski stwierdzając kworum, 
otworzył posiedzenie Sesji Rady Gminy. 
 
Ad. 2  
Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie w następującym brzmieniu: 
 
 
Ad. 3 
Radni Wiesław Piotrowicz i Piotr Kurowski zapytali czy zgłoszone przez nich 
poprawki do protokołu zostały zaznaczone, na co Przewodniczący Rady odparł, 
że tak. 
 
Ad. 4  
a) Zmiany WPF 
Pani Skarbnik omówiła zaplanowane zmiany w WPF.  
Przewodniczący Rady odczyta ł treść uchwały. 
Głosowanie: 
Za- jednogłośnie 
 
b) Zmiana uchwały budżetowej  
 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Głosowanie: 
Za- jednogłośnie 
c) Wyrażenie zgody na projekt realizowany przez GOPS 
 



Wójt omówił szczegółowo projekt uchwały. Projekt zakłada realizację szkoleń 
dla osób korzystających z pomocy GOPS w Sońsku. Osoby chętne wzięciem 
udziału w szkoleniu mogą zgłaszać się do kierownika GOPS, pani Tymińskiej 
Haliny. 
 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Głosowanie: 
Za- jednogłośnie 
 
d) Zgoda na zbycie nieruchomości Koźniewo Wielkie(234/4) 
 
Przewodniczący poszczególnych komisji stałych rady Gminy wyrazili 
negatywną opinię w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki w Koźniewie 
wielkim. Poproszono o zwołanie Zebrania Wiejskiego i dopiero po uzyskaniu 
opinii mieszkańców na ten temat rada powróci do sprawy. 
 
Wójt zaproponował, aby tą działkę podzielić na 3 mniejsze po około 10 arów i 
sprzedać je, jako działki budowlane.Można by w ten sposób ściągnąć nowych 
mieszkańców do Koźniewa. Wójt poprosił Radę o negatywną decyzję w sprawie  
Sprzedaży. 
 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Głosowanie: 
Za- 0 
Przeciw- jednogłośnie. Uchwała nie otrzymała akceptacji. 
e) Zgoda na dzierżawę lokalu socjalnego (Klimkiewicz) 
 
Wójt porosił o przychylenie się do tego projektu uchwały. Potrzeba podjęcia 
uchwały wynika z kończącej się umowy dzierżawy dla p. Klimkiewicza. 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Głosowanie: 
Za- jednogłośnie 

f) Zgoda na dzierżawę lokalu socjalnego (Józefowicz) 
 
Wójt stwierdził, że budynek, którym zainteresowany jest pan Józefowicz 
wymaga kapitalnego remontu i nie nadaje się w tej chwili do użytku. Chcąc 
przekazać ten budynek osobom potrzebującym z naszej gminy trzeba 
zaangażować tam ogromne środki. Pan Józefowicz planuje wyremontować 
budynek na użytek własny. 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Głosowanie: 
Za- jednogłośnie 
g) Zgoda na dzierżawę lokalu socjalnego (Pepłowska) 



 
Wójt porosił o przychylenie się do tego projektu uchwały. Potrzeba podjęcia 
uchwały wynika z kończącej się umowy dzierżawy dla p. Klimkiewicza. 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Głosowanie: 
Za- jednogłośnie 

h) Opłaty lokalne. 
 
Wójt wyjaśnił zebranym, że podjęcie tej uchwały nie wiąże się ze zmianą 
stawek. Co roku musi być taka uchwała podejmowana?  
 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Głosowanie: 
Za- jednogłośnie 
 
Ad. 5  
Wójt omówił sytuację GOPS.  
Przedstawił zadania, jakie wykonuje GOPS oraz zakres pomocy, jaki świadczy. 
(Np., zakup żywności, opały) 
Wójt zwrócił się z prośba do Sołtysów, aby zechcieli zwrócić uwagę czy w 
poszczególnych miejscowościach są osoby, które nie korzystają z pomocy 
GOPS a pomoc taka by im się należała. 
 
Ad. 6  
Wójt w swoim sprawozdaniu przedstawił następujące informacje: 

� W związku z badaniami poszukiwawczymi gazu łupkowego na terenie 
gminy i szkodami w ich wyniku powstałymi, rolnicy otrzymali przyznane 
odszkodowania 

� We wsi Strusinek odbyło się spotkanie z mieszkańcami mające na celu 
wyjaśnienie kwestii wykupu mieszkań w dworku  

� Po 15 maja zostanie ogłoszony przetarg na remont gimnazjum w 
Gąsocinie  

� Zostały rozliczone inwestycje w Gąsocinie polegające na rozbudowie 
straży i GOK  

� Zakończył się I etap budowy przydomowych oczyszczalni ścieków 
� Trwają prace nad bieżącym remontem dróg gminnych 
� Pojawiły się problemy na budowach PKP. Nie jesteśmy informowani o 

zamknięciach przejazdów 
� Wykonywane są prace na śmietnisku w Ślubowie, niedługo planowane 

jest posadzenie lasu na miejscu zrekultywowanego śmietniska 
Ad. 7  
Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego rady zawierało informacje o 
spotkaniach z Dyrektorami szkół z terenu gminy. Przewodniczący wspomniał 



również o planowanym przetargu na wskazanie banku mającego obsługiwać 
urząd Gminy oraz o wielu spotkaniach z mieszkańcami.  
 
Ad. 8.  
Sprawozdanie Kierownika zakładu Komunalnego obejmowało informację o: 

� Zakończeniu okresu grzewczego 
� Rozpoczęciu prac remontowych na drogach,  
� Kierownik zaznaczył, że wielokrotne naprawy drożności kanalizacji 
świadczą o nieumiejętnym korzystaniu z niej przez mieszkańców. 

Ad. 9 
Przewodniczący odczytał treść pism złożonych dom Biura Rady w okresie 
pomiędzy sesjami. 
 
Ad. 10  
Sołtys wsi Gąsocin zwrócił uwagę na uszkodzenia rowu powstałe na skutek 
przeprowadzenia badań przez firmę GLOBAL. Sołtys zwrócił się również z 
prośbą o wykonanie żwirowania na ul. Miłej. 
 
Wójt wyjaśnił, że jest zestawienie dróg przeznaczonych do.źwirowania w 
poszczególnych sołectwach i prace te będą sukcesywnie wykonywane. 
 
Ad. 11 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej wspomniał o posiedzeniu, na którym 
komisja zajmowała się analizą umowy o współpracy z powiatem na wykonanie 
drogi- Gołotczyzna-Zawady. 
 
Radny Siwek zgłosił prośbę, aby zbadać dostępność użytkowania hydrantów. 
Przy pożarach okazuje się, że większość hydrantów jest nieczynna, co ma 
ogromny wpływ na przebieg akcji ratunkowej.  
 
Radny Piotr Kurowski zwrócił się z prośbą o uwzględnienie we wniosku do 
powiatu drogi Ciemniewko- Mężenino oraz remont drogi w Ciemniewku(dziura 
w nawierzchni)  
 
Radny Muszyński zwrócił się z prośbą o pilne wykonanie remontu nawierzchni 
drogi przez Ślubowo do Kawęczyna. 
 
Radny Wiesław Piotrowicz wskazał na tragiczny stan nawierzchni drogi 
stanowiącej objazd dla samochodów PKP oraz remont drogi w Woli 
Ostaszewskiej  
 



Wójt powiedział, że wszystkie uszkodzenia dróg powstałe przy naprawie 
wodociągów będą w najbliższym czasie usuwane.. 
 
W kwestii ul. Zacisze w Sońsku Wójt wypowiedział się, że odbyła się rozmowa 
z przedstawicielami firmy NORCO. 
 
Wójt przedstawił również informacje dotyczące składanych przez rolników 
wniosków o wymarznięcia upraw. Wytyczne, jakie przekazał Wojewoda 
Mazowiecki nie są jednak korzystne dla rolników. 
 
Głosowanie wniosku w sprawie stanu hydrantów: za- jednogłośnie 
Głosowanie wniosku w sprawie pisma do powiatu o naprawę drogi: 
 Za- jednogłośnie 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 


